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Protokół z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego,  

Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 22.03.2019 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

6. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesje. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1 – 4. 

Przewodniczący KPPOŚiSK M. Bajer otworzył posiedzenie Komisji. Powitał gości i członków 

Komisji oraz stwierdził prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Protokół z dnia 13.02.2019 został przyjęty 4 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Protokół z dnia 20.02.2019 został przyjęty jednogłośnie. 

 

O godz. 11.35 na posiedzenie Komisji przybyła radna J. Radzięda. 

 

Ad. 6. 

Pani A. Stachowiak z Referatu Budowlano-Inwestycyjnego przedstawiła członkom Komisji 

prezentację omawiającą projekty uchwał o przyznaniu dotacji: 

 

• Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na budowę oraz renowację ścieżek 

spacerowych na terenie parku Zespołu Pałacowo-Parkowego - zabytku w miejscowości 

Biedrusko. 

 

Radna A. Ankiewicz – proszę się dowiedzieć, czy konserwator zabytków wyraża zgodę na 

przedstawioną w prezentacji nawierzchnię ścieżek.  

 

Projekt uchwały został zaopiniowany warunkowo pozytywnie 6 głosami za, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu.  

 

• Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na remont starego kasyna wojskowego 

- zabytku w miejscowości Biedrusko. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
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• Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na wykonanie projektu budowlanego dla 

zadania pn.: „Remont i przebudowa budynku mieszkalnego jednorodzinnego” - zabytku 

w miejscowości Golęczewo. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na remont ściany szczytowej budynku 

mieszkalnego i ściany szczytowej budynku gospodarczego oraz wymianę stolarki 

okiennej dla zadania pn.: „Remont budynku i renowacja elewacji budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego z częścią gospodarczą” - zabytku w miejscowości 

Golęczewo. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

• Projekt w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane w zakresie stolarki okiennej 

dla zadania pn.: „Remont, rozbudowa i przebudowa wraz ze zmianą sposobu 

użytkowania budynku obory na budynek mieszkalny jednorodzinny” - zabytku w 

miejscowości Golęczewo. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na remont sali tanecznej – zabytku w 

miejscowości Golęczewo.  

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na rewaloryzację parku dworskiego - 

zabytku w miejscowości Chludowo. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie: 6 głosów za, 1 glos przeciw. 

 

Pozostałe projekty uchwał: 

 

• Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac pielęgnacyjnych na pomnikach przyrody 

– morwach przy ul. Morwowej w Zielątkowie. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

 

• Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Aquanet SA na lata 

2018-2027. 
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Radny W. Majewski – chciałbym poruszyć temat uchwały nr V/78/19 Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie warunków udzielania i wysokości stawki procentowej 

bonifikaty od opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe. Mam wiele pytań dotyczących w/w uchwały - 

co do sposobu opłat i ich wysokości od mieszkańców, co skłoniło mnie do skontaktowania się 

z odpowiednim działem w Starostwie Powiatowym. Pani kierownik tego działu stwierdziła, iż 

wystąpili do Wojewody i nie otrzymali odpowiedzi i w tym miejscu zasugerowała, aby oddolnie 

Wójt lub Rada Gminy wystąpiła do Wojewody, licząc na szybszą reakcję. I o to w tym miejscu 

wnioskuję.   

 

Wójt G. Wojtera – nasze wystąpienie nie wiele zmieni i tak będzie obowiązywał 30-dniowy 

okres oczekiwania na odpowiedź. Te opłaty, które teraz wpłyną będą potraktowane w ramach 

opłat wyrównawczych. W przyszłym tygodniu wyślemy do Starostwa nasze stanowisko. To 

jedyna czynność, jaką możemy podjąć jako gmina. Możemy sprawdzić, czy Wojewoda w trybie 

nadzoru coś postanowił. Przekażę Państwu tę informację na sesji.  

 

Radna A. Ankiewicz – prosimy o informację mailową od p. Sekretarz.  

 

Wójt G. Wojtera – myślę, że w czwartek informacja do Państwa dotrze. 

 

Radny Z. Hącia – planuje się wygaszanie ujęć wody w Zielątkowie i Chludowie. Czy awaryjnie 

nie można ich zostawić? 

 

Wójt G. Wojtera – pytanie jest jak najbardziej zasadne ze względu na perspektywę 

bezpieczeństwa zaopatrzenia masowego w wodę. Patrząc jednak na uwarunkowania, to 

utrzymywanie tych ujęć nie jest możliwe. Zapewnienie zabezpieczenia wymagałoby 

dodatkowej magistrali utrzymującej cały czas odpowiedni poziom wody. Koszty byłyby 

niewspółmierne do korzyści. 

 

Radna A. Ankiewicz – proszę o sprecyzowanie zapisu: Suchy Las – sieć wodociągowa w 

rejonie ul. Obornickiej. 

 

Radny M. Bajer – nie jest uwzględniona ul. Zacisze w Golęczewie. 

 

Wójt G. Wojtera – mamy tu do czynienia z procedurą uchwalania przez akcjonariuszy. Nasza 

uchwała ma funkcję opinii. Możemy ją podjąć z uwagami w formie wniosków wójta jako 

akcjonariusza. Występuję wówczas o zwiększenie zakresu i środków. 

 

Radny Z. Hącia – w Chludowie nie ma kanalizacji w ul. Słonecznej. 

 

Wniosek o dopisanie ul. Zacisze w Golęczewie do Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń  Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Aquanet na lata 2018 – 2027 został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Radna A. Ankiewicz – nie mamy odcinka ul. Obornickiej od ul. Klonowej. 

 

Wójt G. Wojtera – wyjaśnię to. 
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Radny Z. Hącia – wrócę do tematu ul. Słonecznej w Chludowie. 

 

Radna A. Ankiewicz – w Suchym Lesie i w Biedrusku też wiele ulic nie ma kanalizacji. 

 

Radny W. Majewski – należy złożyć wniosek, bo nikt inny za nas tego nie zrobi i będziemy 

mieli jasne stanowisko Aquanetu, co umożliwi działania w tej sprawie Wójtowi.  

 

Wniosek o wpisanie ul. Słonecznej w Chludowie do Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

został odrzucony: 2 głosy za, 4 głosy przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 6 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od 

głosu. 

 

Ad. 7 – 9. 

Kierownik W. Orczewski skrótowo omówił sprawy dotyczące ochrony środowiska w Gminie 

Suchy Las.  

 

Radna A. Ankiewicz – proszę o podanie informacji do gazety na temat zakupu przez Gminę 

sprzętu do badań wilgotności opału typu drewno. 

 

Radny Z. Hącia – w Chludowie pojawił się problem z bobrami. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący KPPOŚiSK 

Justyna Krawczyk               Marian Bajer 

 


